
Uttalelse angående nedlegging av Dokka VGS,  

på vegne av elevrådet ved Dokka barne- og ungdomsskole 

 
Elevene ved Dokka barne- og ungdomsskole viser bekymring rundt en eventuell 
nedleggelse av Dokka videregående skole. Elevrådet ønsker seg i den forbindelse å 
uttale seg. Elevrådet har jobbet i grupper og har kommet med disse argumentene 
MOT en eventuell nedleggelse av Dokka videregående skole: 

1. Mange elever må reise langt, dvs. at det blir dyrere (kjøpe fleste busser og 
taxier). Mange bor i utkanten av Dokka og er avhengig av foreldre som kan 
kjøre til Dokka for så å ta buss videre til Gjøvik, Lillehammer osv. 

2. Psykisk og fysisk slitne – de elevene som har utfordringer med dette fra før vil 
være svært skadelidende! 

3. Leder til flere «drop-outs». 
4. Hybler og leiligheter – dette koster mange penger å bygge og ikke alle er 

modne til å bo alene da de går på vgs. 
5. Ikke komme seg til bussen om morgenen grunnet tidlige morgener. 
6. Vi er et lite og fint miljø, noe som fører til at flere fullfører og får jobb. 
7. Bra for lokalsamfunnet. 
8. Hvis flere må flytte blir kulturen mindre (fotball, kulturskole osv. blir borte). 

Kulturskolen, Fairytales og idrettslaget er arenaer som er uvurderlige for 
ungdommer i Nordre Land. Disse plassene er steder vi kan utøve våre 
interesser og å være sosiale sammen med de som har like interesser som 
oss. Må vi bruke tida vår på å reise og så skolearbeid hjemme, og ikke orker 
aktiviteter på kvelden vil dette være svært alvorlig for samhold og kultur som 
dermed går utover vår fysiske og psykiske helse.  

9. Livet blir bare skole (tidlig morgen, sent hjem på kvelden) 
10. Dokka kan bli «mindre» eller «borte» når folk må flytte.  
11. Folk må flytte i en alder av 15/16, og det er ikke sikkert at alle klarer seg selv. 

Det blir for hardt. 
12. Man mister venner når man må flytte.  
13. Gjøvik har et lite innbydende ungdomsmiljø, gjenger og det er mye rus der. 
14. Vi som bor her på Dokka må reise langt uansett hvilken skole vi begynner på 

hvis Dokka blir lagt ned. 
15. Raufoss, Gjøvik eller Lena burde legges ned isteden. (20 minutter fra Raufoss 

til Gjøvik) 
16. Ikke nok bussplasser.  
17. Mindre kontakt med familie. 
18. Her på Dokka har vi behov for flere innenfor helse, og det blir det mindre av 

hvis det legges ned. 
19. Jobber blir borte hvis folk flytter, og det ikke blir utplasseringer hos bedriftene i 

kommunen. 



20. Færre ferske hjerner, bare gamliser. 
21. Hvis skolen er for stor klarer ikke lærerne å se enkeltelever.  
22. Hvis skolen er stor er det større sannsynlighet for mobbing og utestengelse.  
23. Hvis skolen er for stor får færre elever god hjelp. 
24. Lærere/miljøarbeidere mister jobben.  
25. Dokka kan bli borte hvis vi mister ungdomsmiljøet.  

Her på Dokka ser vi oss rundt og ser mange våte ansikter av tårer og redsel for 
nedleggelse av skolen. Ungdommene kjenner på stress av å tenke på at skolen 
kanskje blir borte. Folk er ikke klare for å reise langt til skolen. 

Vi mener at Dokka videregående skole må bevares slik den er i dag. Det er en 
trygg skole for ungdom i og rundt Nordre Land kommune. Mange av elevene 
kommer fra Etnedal i nord og Søndre Land i sør og har også Dokka VGS som sin 
nærskole.  

Det er høy gjennomføringsprosent og elevene ved Dokka VGS er glad i skolen 
sin. Størst er ikke alltid best, miljøet på Dokka VGS er forutsigbart, åpent og 
sammensveiset. Dette gir trivsel. Trivsel er en nøkkelfaktor for å lykkes, både 
sosialt og faglig.  

Nordre Land kommune kan tilby gode jobber i bl.a. industrien og er i aller høyeste 
grad tjent med yrkesfaglige linjer som kan supplere industrien med arbeidskraft, 
slik skaper vi et levende Norge – kompetente arbeidstagere i alle deler av landet.  

“Uavhengig av skolestruktur er fylkeskommunen opptatt av å styrke laget rundt 
eleven. Målet er et skolemiljø med trivsel og sosial tilhørighet.” Dette er sakset fra 
vedtaket gjort av fylkesutvalget. Vi mener dette forslaget er stikk i strid med seg 
selv. Vi mener at man styrker ikke laget rundt eleven ved å fjerne trygge rammer. 
Vi har allerede en skole med trivsel og sosial tilhørighet og kan ikke finne et 
eneste godt argument for å rive dette i stykker.  

Håper dere fatter en rett beslutning og beholder Dokka videregående slik den 
er i dag – det er det beste tilbudet for oss det gjelder! 

 

M.v.h elevrådet på Dokka barne- og ungdomsskole 

 


